
Lublin,  8 listopada 2017 

 

 

 

Drodzy Liderzy Instytutu Ewangelizacji Świata ICPE  

 

 

Odpowiadając na waszą prośbę o wyrażenie  mojej opinii na temat Marii Vadii i jej 

posługi, stwierdzam, co następuje. 

Znam Marię Vadię od kilku lat. Uczestniczyłem w wielu konferencjach i 

Weekendowych  Szkołach ICPE, w których była główną mówczynią. Wiele razy 

rozmawiałem z nią osobiście. Mogę zaświadczyć o jej głębokiej znajomości Pisma Świętego i 

wierności nauczaniu Kościoła katolickiego, jak również o wielkim wyczuciu i 

umiejętnościach ewangelizacyjnych. Uważam ją za zasłużoną i bardzo doświadczoną 

ewangelizatorkę.  

Znając wypowiedzi papieża Franciszka, śmiało mogę powiedzieć, że posługa 

ewangelizacyjna Marii Vadii jest darem dla Kościoła w Polsce. Dobre świadectwa wielu ludzi 

i kościelne umocowanie jej posługi sprawiają, że w ocenie jej posługi możemy posłużyć się 

hermeneutyką zaufania.  

 

 

z wyrazami szacunku 

 
/ks. dr hab. Sławomir Pawłowski SAC, prof. KUL/ 
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